
Verzonden: donderdag 
27 maart 2025 17:09 

Aan: 

i " 

MM @vronckhorst.nl- 

Onderwerp: 

Fw: 
Spoorpad 

Categories: 
huisvesting 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

kun 
jij 

week acht aan 

mij uitleggen? 

Voor 
wat 

betreft de 
tekening 

ga 

ik nu door 

op 

de 
ingeslagen 

weg. 

We hebben alle 
input opgehaald 

en 

op 

basis daarvan 

wordt de 
tekening 

voor 
de 

Bopa opgesteld. 
We informeren 

over 
de laatste keuze die 

gemaakt 
wordt 

qua 
inrit. 

Het "eens" worden is nooit 
genoemd, 

en 
is 

waarschijnlijk afhankelijk 

van 
wie 

we 

vragen, gezien 
de verschillen 

van 

inzicht. 

Meedenken en waar 

mogelijk 
houdt het COA 

rekening 
met de wensen. 

En 
dat hebben we 

veelvuldig gedaan. 

Met 
vriendelijke groet, 

cluster Wonen en werken 

gemeente 

Bronckhorst 

Fran 

Ë 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 
75 02 50 

7255 KA 
Hengelo (Gld) 

W www.bronckhorst.nl 

Postbus 200 

7255 ZJ 
Hengelo (Gld) 

   

  

     

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

van: 

EN <t. 

com> 
Verzonden: 

donderdag, 
maart 

27, 
2025 12:20 PM 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

@hotmail.com>; 

@hetkacheltje.nl>; 

info@schapenmeer.org <info@schapenmeer.org>; 

MR 
@vronckhorst.nl> 

Onderwerp: 
Re: 

Spoorpad 

Hallo 

HO, (geanonimiseerd)

Wat bedoel 
je 

met week 8. Het is 
nu 

week 13 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Door wie laten 
jullie je 

adviseren 
over 

de 
plek 

voor 
de 

ontsluiting? 

Onbegrijpelijk 
dat 

er 

geen gebiedsambtenaar bij aanwezig 
is. Door wie worden 

zij op 
de 

hoogte gehouden? 
Als dit alleen 

door het 
COA, B 

en door 
jou 

is dan 
krijgen zij 

geen 

informatie over hoe 
wij 

als omwonenden er instaan. 
De 

informatie die 
zij krijgen 

is dus 
eenzijdig. 

Hoe kan het 
coa 

op 

10 

april 
2025 

een 

Bopa vergunning aanvragen terwijl wij 
het 

nog 
niet 

eens 

zijn 

over 
de 

ontsluiting. 

Dit is toch een heel 
belangrijk 

onderdeel van alles. 

Er zou naar ons 

geluisterd 
worden 

en 
als 

we 
het 

eens waren over 
de 

tekening 
dan 

zou er 

pas 

een 

bopa vergunning 

aangevraagd 
worden. 

Die 
afspraak 

wordt dus niet 
nagekomen. 

Wat 
gaan 

we 

op 
23 april bespreken? 

Het GBB 
wil aansluiten 

bij 
het 

overleg. 

(geanonimiseerd)

Graag 

zie ik een reactie 

tegemoet 

Met vriendelijke groeten 

Verzonden vanaf Outlook voor Android 

  

   

  

   

  

  

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

From: 

DN Mebronckhorst.nl= 

Sent: 
Thursday, 

March 27, 2025 9:35:38 
AM 

To: 
< 

@hotmail.com>=; Mo notmail.com MM e@notmail.com>; 
i 

@hetkacheltje.nl <MM@netkacheltje.nl>; 

info@schapenmeer.org <info@schapenmeer.org>; @bronckhorst.nl=; 

Me vronckhorst.nl= 

(geanonimiseerd)

Subject: 

RE: 

Spoorpad 

Goedemorgen BM (en overige 

leden van het 
omwonenden 

overleg) (geanonimiseerd)

Dank 
voor 

de mail en de 

afbeeldingen. 

Het 
is 

bij 

ons bekend dat 
het 

pad aanpassingen nodig 

heeft wanneer er 

gekozen 

wordt om deze 

weg 

als 

logische 

route 

aan te 

wijzen. College 

zal naar 

verwachting 

in week 8 besluiten over het 
ISK 

en het hieraan 

gekoppelde 

haalbaarheidsonderzoek. 
Daar is het 

advies 
van 

veilig 

verkeer 

BEN 
onderdeel van. 

(geanonimiseerd)

Het 
rapport 

wordt na 

besluitvorming gepubliceerd op 

de website. Dan hebben 

jullie 

hier 

inzage 

in. 

Betreft 
de 

aansluiting 

van 

bij 

het omwonenden 

overleg. 

Ik heb van 

| begrepen 
dat 

zij 

en 

(beide gebiedsambtenaren 

Bronckhorst 

Noord) 

de 

ontwikkelingen (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

volgen. 

Ze 

zijn 

niet 
voornemens 

om 
iedere 

keer 
aan 

te 
sluiten. 

Er is 
dus 

geen speciale 
reden voor haar 

afwezigheid. 

Met 

betrekking 
tot 

de 

ontsluiting: 

er is in de 

bijeenkomst 

van 23 oktober door een 
omwonende 

aangegeven 

dat 

ontsluiting 

via de Kerkhoflaan niet 
gewenst 

is. 

Daarbij 

is door 

diegene 

de 

suggestie gegeven 
om 

de 

ontsluiting 

via de 

bedrijvenweg langs 
Oldenhave 

te laten 

gaan. 

Vast staat dat de 

ontsluiting ergens 

via 
het 

Bedrijvenweg 
wordt 

gerealiseerd. 
We 

laten 
ons adviseren over 

de 

plek 
van de 

ontsluiting 

aan de 

bedrijvenweg. 
Daarmee maken we een 

objectieve keuze, aangezien 

er 

bij 

de omwonenden ook 
een 

verschil van inzicht is 
over de 

gewenste plek 

van 
de 

ontsluiting. 

We laten 

jullie 

weten wat deze keuze is 

geworden. 

Het 
COA 

is 
voornemens 

om 

op 

10 

april 

de BOPA 

procedure 

in 

gang 

te zetten. We willen 

graag op woensdag 

23 

april 

weer 
met 

jullie 

aan tafel 

gaan 

zitten. Locatie en 

agenda volgt. 

Fijne dag! 

(geanonimiseerd)



Met 
vriendelijke groet, 

cluster Wonen en werken 

Een 

K 

gemeente 
Bronckhorst 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 
75 02 50 

7255 KA 
Hengelo (Gld) 

Postbus 200 

7255 ZJ 
Hengelo (Gld) 

W www.bronckhorst.nl 

van: 

EN 

< onicomn> 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Verzonden: 
vrijdag 

14 maart 
2025 08:42 

Aan: @hotmail.com; 
@gmail.com; BMonetkacheltje.nl; @gmail.com; 

@outlook.com; @hotmail.com; info@schapenmeer.org; (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

@bronckhorst.nl>; 

Onderwerp: Spoorpad 

(geanonimiseerd)

   

  

   

    

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Goedemorgen, 

Gisteravond moest ik om 20 uur een dochter 

GO On 0 

ophalen 
met de fiets. 

Ik heb toen deze foto en dit 

filmpje gemaakt 
om en te laten zien hoe donker het daar is en wat 

we bedoelde 

afgelopen woensdagavond. 

Dit is 
geen pad waar je 

de 

jongeren 
van het azc overheen wil laten 

gaan. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Er komt een fietser aan vanaf het 
industrieterrein, 

dit is dat kleine 

lampje 
in de verte. 

Nu was het 
nog 

wat lichter omdat de 
grote lampen 

van de tennisbaan aan waren. 

Ik was ook 
nog 

even benieuwd waarom 

EN. gebiedsambtenaar 
niet meer 

bij 
het 

overleg 
aansluit. 

Nog 
even voor de 

overige omwonenden, gister 
heb ik 

BM 
en 

MEM 
een mail 

gestuurd 
dat we in het 

overleg op 
23 oktober 2024 wel 

degelijk gediscusseerd 
hebben over waar de 

ontsluiting 
het beste kon 

komen. En dat daar 

gezegd 
is dat de 

ontsluiting 
via de 

Bedrijvenweg 
de 

veiligste optie 
is 

aangezien 
daar 

minimaal verkeer is. 

(zie 
het 

verslag 
van de 

gemeente 
van 23 oktober 

2024) 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Fijne dag allemaal, 
werkze voor 

degene 
die moeten werken. 

(geanonimiseerd)


